



### သင့်ဥပဒေမူကြမ်းအကြောင်း အရေးကြီးအချက်အလက်များ- ဝါရှင်တန်ရာသီဥတု ကတိကဝတ်ဥပဒေ

8113 W Grandridge Blvd | Kennewick, WA 99336  
888-522-1130 | [www.cngc.com](http://www.cngc.com)

မေ ၂၉၊ ၂၀၂၄

ဝါရှင်တန်ပြည်နယ်ရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ တန်ဖိုးကြီး သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ဖောက်သည်များအတွက်-

Cascade Natural Gas ၏ ဖောက်သည်ဖြစ်ခြင်းအတွက် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်နှင့် Cascade အဖွဲ့သားများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏အသိုင်းအဝိုင်း၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ခြင်းကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အထူးသဖြင့် အအေးဆုံးနေရက်များတွင် ကုန်ကျစရိတ်သက်သာပြီး ယုံကြည်စိတ်ချရသော စွမ်းအင်ကို သင့်အား ပေးဆောင်ရခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ဂုဏ်ယူပါသည်။ ဝါရှင်တန်သည် ရှုပ်ထွေးသော စွမ်းအင်အကူးအပြောင်းကြားတွင် ရှိနေသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ နားလည်ပါသည်။ နေထိုင်သူများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းတို့ ခေတ်မီသဘာဝအတွက် လောင်စာပေးသော စွမ်းအင်ကို ရယူသုံးစွဲနိုင်မှုအား လျော့ပါးမသွားသော နည်းလမ်းဖြင့် စွမ်းဆောင်နိုင်မှုသာ ဤစွမ်းအင်အကူးအပြောင်းသည် အောင်မြင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ Cascade သည် ဆက်လက်၍ စွမ်းအင် ယုံကြည်စိတ်ချရမှုနှင့် တတ်နိုင်မှတို့နှင့်အတူ ကာဗွန်ထုတ်ခြင်းကို ဟန့်ချက်ညီစေမည့် ဆန်းသစ်သောဖြေရှင်းချက်ဆီသို့ လုပ်ဆောင်ရန် ကတိပြုပါသည်။

သင်သိရှိထားသည့်အတိုင်း၊ နှစ်စဉ် ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လွှတ်မှုနှင့်ညီမျှသော (CO2e) ကို ကန့်သတ်ခြင်းနှင့် လျော့ချပေးသည့် ရာသီဥတု ကတိကဝတ်ဥပဒေ (CCA) သည် ယခုအခါ အသက်ဝင်နေပြီဖြစ်သည်။ ရိုးရိုးရှင်းရှင်းအားဖြင့်၊ CCA သည် ဖန်လုံအိမ်ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လွှတ်မှုအပေါ် ကုန်ကျစရိတ်တစ်ခု ချမှတ်ထားပြီး ယင်းကုန်ကျစရိတ်သည် ဖန်လုံအိမ်ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လွှတ်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်မှုများကို တားဆီးရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

#### WA ရာသီဥတုဥပဒေ အခကြေးငွေနှင့် ခရက်ဒစ်

Cascade Natural Gas ကဲ့သို့ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ အသုံးအဆောင်များသည် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ရောင်းချမှုကို လျော့ချခြင်း၊ စွမ်းအင်ထိရောက်မှုကို အသုံးချခြင်း၊ ကာဗွန် နည်းသောလောင်စာများ သို့မဟုတ် အခြားသော အော့ဖ်ဆက်ပရောဂျက်များကို အသုံးပြုခြင်း၊ ၎င်းတို့၏ ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လွှတ်မှုနှင့် ညီမျှသော ထောက်ပံ့ကြေးများရယူခြင်း သို့မဟုတ် ဤရွေးချယ်စရာများ ပေါင်းစပ်ခြင်းဖြင့် CCA ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လွှတ်မှု လျော့ချမှုကို လိုက်နာရန် လိုအပ်ပါသည်။ ထောက်ပံ့ကြေးများကို ဂေဟဗေဒဌာနမှ ကြီးမားသော လေလံပွဲများ သို့မဟုတ် အလယ်တန်းဈေးကွက်များမှတစ်ဆင့် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

Cascade နှင့် အခြားသော အရည်အချင်းပြည့်မီသော အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများသည်လည်း နှစ်စဉ် ကုန်ကျစရိတ်မရှိသော ထောက်ပံ့ကြေးများကို ရရှိပါသည်။ ဤထောက်ပံ့ကြေးများ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ လိုက်နာရမည့်တာဝန်ထုတ်တရားများ ပြည့်မီရန် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ကျန်ရှိသောအပိုင်းကို လေလံတင်ရောင်းချရမည်ဖြစ်ပြီး ထောက်ပံ့ကြေးရောင်းချမှုမှရရှိသောငွေများကို သုံးစွဲသူများအတွက် CCA လိုက်နာမှု၏ ကုန်ကျစရိတ်သက်ရောက်မှုကို လျော့ချရန်အတွက် အသုံးပြုရမည်ဖြစ်သည်။

Cascade မှဝယ်ယူသောထောက်ပံ့ကြေးများနှင့် CCA လိုက်နာမှု၏အခြားစရိတ်စကများသည် WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေအခကြေးငွေတွင် ဖြစ်ပေါ်ပါသည်။ လေလံပွဲတွင် ရောင်းချသော ထောက်ပံ့ကြေးများသည် WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေ ခရက်ဒစ်တွင် ဖြစ်ပေါ်လာသည်။ WA Climate Act Fee ၏သက်ရောက်မှုကို လျော့ပါးသက်သာစေရန် ဤခရက်ဒစ်ကို လစဉ်ငွေတောင်းခံလွှာများတွင် သုံးစွဲသူများထံ ပြန်ပေးပါသည်။ သို့သော်လည်း ဥပဒေအရ၊ ဝင်ငွေနည်းသော သုံးစွဲသူများနှင့် 2021 ခုနှစ် ဇူလိုင်လ 25 ရက်နေ့ သို့မဟုတ် 2021 ခုနှစ် မတိုင်မီ စနစ်သို့ ချိတ်ဆက်ထားသော ဖောက်သည်များသာ ဤခရက်ဒစ်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသည်။

2024 ခုနှစ် မေလ 23 ရက်နေ့တွင် Washington Utilities and Transportation Commission (Commission) သည် WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေ အခကြေးငွေနှင့် Credit နှစ်ခုလုံးကို ဇွန်လ 1 ရက်၊ 2024 ရက်စွဲဖြင့် အတည်ပြုခဲ့သည်။ WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေ အခကြေးငွေနှင့် ခရက်ဒစ်ကို တည်ထောင်ရာတွင် Cascade သည် ရိုးရှင်းစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ပါသည်။ ပြည်နယ်ဥပဒေလိုအပ်ချက်များ၊ ဖောက်သည်များထံမှကောက်ခံသော CCA အခကြေးငွေများကို ဥပဒေနှင့်အညီ အသုံးပြုပါသည်။ Cascade သည် ဤအခကြေးငွေအသစ်နှင့်ဆက်စပ်သော ရန်ပုံငွေများကို သိမ်းဆည်းထားခြင်းမရှိပါ။

**မျှော်လင့်ထားသော ဥပဒေကြမ်းသက်ရောက်မှုများနှင့် ကင်းလွတ်ခွင့်များ**

Cascade အသုံးပြုသူအများစုသည် WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေအကြောင်းနှင့် WA ရာသီဥတုအက်ခရက်ဒစ်ကို လိုက်နာရမည်ဖြစ်သည်။ ပျမ်းမျှအသုံးပြုမှုအပေါ် အခြေခံ၍ မျှော်လင့်ထားသည့် ဘောင်သက်ရောက်မှုများကို အောက်ပါဇယားတွင် ဖော်ပြထားသည်-

ဖောက်သည်အတန်း	လက်ရှိပျမ်းမျှ လစဉ် Bill	2021 ခုနှစ် ဇူလိုင်လ မတိုင်မီ နေရာများ		2021 ခုနှစ် ဇူလိုင်လနောက်ပိုင်း နေရာများ	
		ပျမ်းမျှ အဆိုပြုထားသည်။ လစဉ် ကွာခြားမှု	အဆိုပြုသည်။ ပျမ်းမျှ ဘောင် ထိခိုက်မှု	ပျမ်းမျှ အဆိုပြုထားသည်။ လစဉ် ကွာခြားချက်*	အဆိုပြုသည်။ ပျမ်းမျှ ဘောင် ထိခိုက်မှု*
လူသိနည်းသော ဝင်ငွေ လူ့နေအိမ် (Sch. 503)	\$76.64	\$0	0%	\$0	0%
လူသိနည်းသော ဝင်ငွေနေထိုင်မှု (Sch. 503)	\$76.64	\$1.12	၁.၄၆%	\$15.80	20.61%

\* နောက်ဆုံး ကော်လံနှစ်ခုတွင် တင်ပြထားသည့် သက်ရောက်မှုများသည် 2021 ခုနှစ် ဇူလိုင်လ 25 ရက်နောက်ပိုင်းတွင် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ချိတ်ဆက်ထားသော နေရာများတွင် ဝန်ဆောင်မှုကို လက်ခံရရှိ သည့် သုံးစွဲသူများအတွက်ဖြစ်ပြီး ပြည်နယ်ဥပဒေနှင့်အညီ ဖြစ်သည်။

ဇယားတွင်ပြထားသည့်အတိုင်း ကုမ္ပဏီ၏ Cascade Arrearage Relief and Energy Savings (CARES) အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ခြင်းဖြင့် ခွဲခြား သတ်မှတ်ထားသော ဝင်ငွေနည်းသော ဖောက်သည်များသည် CCA လိုက်နာမှုမှ ငွေကြေးအရ သက်ရောက်မှုမရှိပါ။ WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေ ခရက်ဒစ် သည် ၎င်းတို့၏ WA ရာသီဥတုဥပဒေ အကြောင်းနှင့် အပြည့်အဝ ထေမိမည်ဖြစ်သည်။

CARES တွင် စာရင်းသွင်းခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အား WA ရာသီဥတုအက်ဥပဒေ အကြောင်းနှင့် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည့် ရည်ရွယ်ချက်အတွက် ဝင်ငွေနည်းသော သုံးစွဲ သူများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်နိုင်စေပါသည်။ သင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့တောင်းခံလွှာကို ပေးဆောင်ရန် အခက်အခဲရှိနေပါက၊ သင်သည် ဘာသာစကားများစွာဖြင့် ရရှိနိုင် သော အွန်လိုင်းအက်ပလီကေးရှင်းကို ဖြည့်စွက်ကာ၊ Community Action အေဂျင်စီ ကိုယ်စားလှယ်ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်း သို့မဟုတ် ဒေါင်းလုဒ်လုပ်နိုင်သော hardcopy အက်ပလီကေးရှင်းကို ဘာသာစကားများစွာဖြင့် Cascade သို့ စာပို့ခြင်းဖြင့် အကူအညီတောင်းခံနိုင်ပါသည်။ ဤစာရင်းသွင်းမှုနည်းလမ်းတစ်ခုစီအတွက် အချက်အလက်များကို [https://www.cngc.com/customer-service/low-income\\_assistance\\_programs](https://www.cngc.com/customer-service/low-income_assistance_programs) သို့မဟုတ် 888-522-1130 တွင် Cascade ကိုခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့်။

CARES အတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီသော သုံးစွဲသူများအတွက် Cascade တွင် ၎င်းတို့၏အိမ်များသို့ စွမ်းဆောင်ရည်မြင့် စွမ်းအင်အဆင့်မြှင့်တင်မှုများအတွက် သုံးစွဲ သူများအတွက် ကျယ်ပြန့်သော ပြန်အမ်းငွေများ ရှိပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ <https://www.cngc.com/energy-efficiency/residential-rebate-offerings/>

နောက်ဆုံးတွင် Cascade သည် ရာသီဥတုဆိုင်ရာ ကတိကဝတ်ဥပဒေ၏ အနာဂတ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆက်လက်ဆွေးနွေးမှုများ ရှိနေသည်ကို သိရှိပါသည်။ Washington Legislative Initiative 2117 သည် CCA ကို ဖျက်သိမ်းရန်နှင့် ရုပ်သိမ်းသည့်ဥပဒေအစား "cap and trade" ဟုလည်းသိကြသည့် ကာဗွန် အခွန်ခရက်ဒစ်ရောင်းဝယ်မှုအမျိုးအစားကိုမဆို အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းမပြုရန် ပြည်နယ်အေဂျင်စီများအား တားမြစ်ထားသည်။ အဆိုပြုချက်သည် လွှတ်တော်တွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားရန် လိုလောက်သော လက်မှတ်များ ရရှိခဲ့သည်။ အသနားခံစာအပေါ် ဥပဒေပြုလွှတ်တော်က ငြင်းဆိုထားသောကြောင့် ဝါ ရှင်တန်မဲဆန္ဒဒေရပ်များသည် နိုဝင်ဘာလတွင် ဤကိစ္စကို မဲပေးခွင့်ရှိမည်ဖြစ်သည်။ မဲဆန္ဒဒေရပ်များသည် Initiative 2117 ကို အတည်ပြုပါက CCA ကို ရုပ်သိမ်းမည်ဖြစ်သည်။ Cascade သည် ဤဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် CCA နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည်များအပေါ် ၎င်း၏အလားအလာသက်ရောက်မှုများကို ဆက်လက်စောင့်ကြည့်နေပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း၏ ပြောင်းလဲနေသော သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ဦးစားပေးမှုများကို ဖြည့်ဆည်းပေးသည့်အတွက် Cascade သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖောက်သည် များကို ဘေးကင်းလုံခြုံပြီး ယုံကြည်စိတ်ချစွာ ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် ကတိကဝတ်ပြုထားကြောင်း သင့်အား သိစေလိုပါသည်။ အချက်အလက်ပိုမိုရရှိလာသည်နှင့်အမျှ CCA ၏အကျိုး သက်ရောက်မှုများနှင့် ဆက်စပ်တရားစွဲဆိုမှုများအပေါ် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု ဆက်လက်တင်ပြသွားပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ customer ဖြစ်သည့်အတွက် ထပ်မံကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ၊  
  
 Nicole Kivisto  
 ဥက္ကဋ္ဌနှင့် CEO  
 Cascade သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကော်ပိုရေးရှင်း